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Plats och tid Ängslyckan, Teckomatorp, kl. 9.00-12.10 
Mötet ajournerades kl. 10.35-10-40 
 

Närvarande 
ledamöter 

Ingrid Ekström (SD), ordf. 
Anneli Persson (S), vice ordf. 
Ann Pettersson (M) 
Marie Dahlström (KD) 
 
Lars-Göran Svensson, PRO Kågeröd-Stenestad 
Gunnar Friberg, SPF Oden Röstånga 
Monika Stålhammar, SPF Konga-Kågeröd 
Per-Åke Persson SPF Teckomatorp 
Nils Alvar Ekstén, Hörselskadades riksförbund/ 
Diabetikerförbundet 
Ann Stern, PRO Teckomatorp 
Karl-Erik Kruse, PRO Svalöv 
Ingrid Johnsson, PRO Kågeröd-Stenestad 
Mats Tillaeus, SPF Oden Röstånga 
Gun Ivarsson, SPF Konga-Kågeröd 
Allan Håkansson, SPF Teckomatorp 
 

Övriga deltagare Fredrik Rosenkvist, enhetschef kansli 
Inger Offesson Persson, tf. ekonomichef, §§ 14-16 
Anna Helkama-Rågård, anhörigsamordnare §§ 14-18 
Eva Granvik, demenssjuksköterska §§ 14-18 
Marléne Andersson, tf. socialchef 
Aase Jönsson (KD), socialnämndens ordförande 
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Utses att justera Karl-Erik Kruse, PRO Svalöv  

Justeringens tid 
och plats Kommunledningskontoret, 2023-09-26, kl. 11.00 

Justerade 
paragrafer §§ 14-19  

Sekreterare   

 Fredrik Rosenkvist  

Ordförande  
 

 Ingrid Ekström (SD)  

Justerare  

 

 Karl-Erik Kruse, PRO Svalöv    
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§ 15 Genomgång av protokoll från föregående möte 

Beslut 
 

1. Informationen noteras. 

Sammanfattning av ärendet 

Ordförande går igenom protokoll från rådets föregående möte som 
genomfördes den 31 mars 2023. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, daterat 2023-03-31 

Protokollet ska skickas till: 
- 
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§ 16 Tf. ekonomichef informerar om pågående 
budgetprocess 

Beslut 
 

1. Informationen noteras. 

Sammanfattning av ärendet 

Inger Offesson Persson informerar om bland annat ekonomichefens vardag, 
god ekonomisk hushållning, utjämningsystemet, ekonomisk uppföljning och om 
pågående budgetprocess.  

Bildspelet som visades kommer att skickas ut till de ledamöter som tidigare 
angivit e-postadresser.  

Protokollsanteckning 

Karl-Erik Kruse lämnade in en protokollsanteckning med följande lydelse:  

Rådet för funktionshindrade och pensionärer är tänkt att vara ett 
SAMRÅDSORGAN där politiken SAMRÅDER om de politiska prioriteringarna, 
men återigen får rådet inte underlag till budget och politiska prioriteringar vid 
RFP mötet den 21/9 2023. Det kan tyvärr bara tolkas så att det saknas intresse 
från Svalövs kommun och dess politiska ledning att ta vara på de kunskaper 
och erfarenheter vi årsrika har i det svåra prioriteringsarbete som 
budgetprocesser innebär.  

Per-Åke Persson, SPF Teckomatorp, ställde sig bakom protokollsanteckningen.  

 

Protokollet ska skickas till: 
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§ 17 Demenssjuksköterska Eva Granvik informerar om 
sitt arbete 

Beslut 
 

1. Informationen noteras.  

Sammanfattning av ärendet 

Eva Granvik informerade bland annat om vad en demenssjuksköterska gör, vad 
demenssjukdom är, Alzheimers sjukdom, riskfaktorer för demens, bemötande 
av personer med demens samt presenterar statistik och kostnader för 
demensvård. Vidare redovisade Eva hur kommunen arbetar med frågor som rör 
demens på kommunens särskilda boenden.  

 

Protokollet ska skickas till: 
- 
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§ 18 Anhörigsamordnare Anna Helkama-Rågård 
informerar om sitt arbete 

Beslut 
 

1. Informationen noteras. 

Sammanfattning av ärendet 

Anna Helkama-Rågård informerade om vad hon gör i sin roll, om anhörigstöd, 
statistik kopplat till landets anhöriga och om utmaningar framåt. Vidare delar 
Anna ut en mängd material, däribland höstens program. 

 

Protokollet ska skickas till: 
- 
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§ 19 Övriga frågor 

Beslut 
 

1. Informationen och diskussion noteras. 

2. Rådet för funktionshindrade- och pensionärer ska sammanträda vecka 
45, dock inte på torsdagen den 9 november.  

Sammanfattning av ärendet 

a) Volontärtjänst/väntjänst 

Frågeställaren Nils Alvar Ekstén avstår från att utveckla sin fråga.   

Karl-Erik Kruse berättar om Röda Korsets verksamhet avseende volontärtjänst. 

b) Hemtjänstindex 

Mötets sekreterare läser upp frågeställningen från Thomas Nilsson:  

”När det gäller ”Hemtjänstindexet” så är det SPF seniorerna, med stöd av 
Allmäna arvsfonden , som har tagit fram denna Hemtjänstindex”. 
”Hemtjänstindexet” är en offentlig sammanställning av hemtjänstens samlade 
kvalitet i landets 290 kommuner.Svalöv hamnade på 286 plats.  

Har Svalövs kommun beställt tillgång till det digitala analys-och 
rapportverktyget, som gör att kommunerna får ett stöd i utvecklingen av 
hemtjänsten m.m.” 

Socialchef Marléne Andersson svarade på frågeställningen: 

Hemtjänstidex undersöker fyra områden: 

1. Information från Webben exempelvis pris och kontaktinformation 

2. Biståndshandläggning: exempelvis flexibla biståndsbeslut 

3. Utförande: exempelvis trygghet och kontinuitet  

4. Stöd och utveckling: exempelvis digitalt stöd, samverkan/samarbete med 
anhöriga och att förebygga fall. 

Svalövs kommun ligger långt ned på listan Anledningen till detta är att 
Socialstyrelsen inte levererat data från bland annat brukarundersökningen. 
Marléne kontaktade kontaktpersonen för hemtjänstindex eftersom kommunen 
har lämnat alla uppgifter till socialstyrelsen. Det är oklart varför inte 
informationen från socialstyrelsen skickats över. Det är inte funktionellt att ta ut 
resultatet från hemtjänstindex med tanke på att rapporten inte är fullständig. 
Nästa rapport beräknas komma i oktober/ november. 

För 2022 har vi resultatet från brukarundersökning där 75 personer svarat vilket 
är 51% För att nämna några delar:  

- Av de 75 personerna så känner 92% förtroende för personalen.  
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- 90% av de svarade upplever att de bli bra bemötta av personalen Vilket 
är en punkt som vi måste bli bättre på. 

- 14 % upplever att de har en känsla av ensamhet vilket också är för högt 
som vi kommer att fortsätta att jobba med. 

Marléne avslutar med att berätta att kommunen överlag har en fantastisk 
personal både inom hemvård, särskilt boende och hemsjukvården som gör ett 
fantastiskt jobb varje dag. 

c) Måltidsservice 

Mötets sekreterare läser upp frågeställningen från Thomas Nilsson: 

”KPR har framfört sedan tidigare, att vi skall vara ett av remissorganen, när det 
rör sig om frågor för de äldre. 

KF fattade ett beslut på senaste mötet, om kommunens policy inom 
”Måltidsservicen” de kommande åren. Varför har inte rådet för KPR fått 
möjlighet att yttra sig i denna fråga?” 

Ingrid Ekström (SD) berättar att det missats att skicka remissen till rådet.  

Fråga ställdes gällande att nu bara kall mat ska serveras på äldreboenden på 
helgen.  

Socialchef Marléne Andersson svarar att stängningen av tillagningsköken är ett 
projekt pågående under ett år. Anledningen är att komma ifrån ensamarbetet 
samt att spara el. Tillagningsköket på Solgården lagar mat där som 
transporteras till Åsgården och Ängslyckan till lunch under helgerna. Cook and 
chill erbjuds till personer som vill komma till våra boenden, Ängslyckan och 
Åsgården, för att äta. På Ängslyckan brukar det komma 6-7 personer som 
värmer sin mat och äter tillsammans. På Åsgården kommer det oftast en 
person. Där finns maten i värmeväskor med namn på. Man kan välja att äta på 
Åsgården eller äta hemma hos sig själv 

Samtliga kök har öppet under storhelger som exempelvis midsommar och jul.  

En första uppföljning av förändringen har måltidsservice gjort på Ängslyckan 
vilket visar på positivt utslag. Måltidsservice kommer att göra uppföljning på 
Åsgården inom kort. 

Önskemål lämnas om att få en dragning om den nya måltidspolicyn vid ett 
senare tillfälle.  

d) Hjälpmedel 

Fråga uppstod om att andra kommuner dragit in på hjälpmedel. Oro finns nu 
över om detta kommer att ske även i Svalöv.  

Socialchef Marléne Andersson svarar att inga sådana diskussioner förs.  

e) Koll på läkemedel 

Deltagare informerar om ”Koll på läkemedel”. Koll på läkemedel är ett 
samarbetsprojekt mellan Pensionärernas Riksorganisation (PRO), SPF 
Seniorerna, SKPF Pensionärerna och Apoteket för bättre 
läkemedelsbehandling till äldre. 
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En skrivelse till kommunen planeras och socialchef Marléne Andersson svarar 
att den kan ställas till henne.  

f) Parkeringsplatser 

Nils Alvar Ekstén lyfte frågan om för små parkeringsplatser i Svalövs kommun. 
Hän menar att dragningen vid föregående råd var för kort och önskar därför ta 
upp frågan igen.  

Mötets sekreterare berättar att han bjudit in trafiksamordnare Matilda Sandqvist, 
men att hon inte hade möjlighet att delta vid detta tillfälle. Hon hälsade däremot 
att mycket arbete pågår gällande trafik och att hon gärna kommer tillbaka för en 
större dragning vid ett senare tillfälle.  

Ingrid Ekström gav en kortare sammanfattning av det svar som 
trafiksamordnaren gav vid föregående råd. Trafiksamordnaren kommer att 
bjudas in igen.  

g) Pensionärsråd 

Karl-Erik Kruse frågar vad som händer med beredningen av förslaget att 
separera rådet för funktionshindrade respektive pensionärer. Ingrid Ekström 
svarade att frågan inte varit uppe för diskussion. Fråga uppstod avseende när 
det tidigare pensionärsrådet övergick i ett råd för funktionshindrade och 
pensionärer. Det kollades upp under mötet och visade sig vara 2009-05-25. 

Ingrid Ekström lovade att ta med sig frågan till SD, M, KD-gruppen för 
övervägande, 

h) Nytt datum för rådet för funktionshindrade och pensionärer 

Det beslutas att nästa råd ska äga rum v. 45, men inte på torsdagen 9 
november. 

 

Protokollet ska skickas till: 

- 

 
 


